
Zápis 
 z veřejné schůze občanů místní části Jažlovice konané dne 16.4.2012 v 18.00 hod 
v objektu osadního výboru 
 
 
Program: 
1. Zahájení 
2. Informace o práci osadního výboru 
3. Diskuse 
4. Závěr 
 
 
1. Schůzi zahájil předseda osadního výboru pan Marek Dolejš 
 
2. Předseda OV informoval občany o veškerých činnostech osadního výboru 
za uplynulý rok.  
 
Zejména poděkoval všem občanům za iniciativu vynaloženou v rámci zvelebování obce 
/účast na brigádách/ 
 
Informoval o stavu požadavků, které byly  řešeny ve spolupráci s městem Říčany. 
Podařilo se dohodnout vykácení topolů na "rybníčku" , zajistit závoru na pozemku č. 
330/6., výsledek výběrového řízení na pokládku zámkové dlažby v prostoru návsi a 
termín její realizace a další činnosti. 
 
Dále předseda informoval o negativním vyjádření SSÚS ohledně opravy silnice 
Zděbradská, která v důsledku rekonstrukce mostu přes dálnici byla z velké části 
využívána jako objízdná trasa do Říčan.  
Z vyjádření SSÚS je zřejmé, že opravu této komunikace nezařadili do svých výdajů a to z 
důvodu, že nebyla /tato komunikace/ určena jako oficiální objízdná trasa. 
 
 
3. V diskusi občané pozitivně reagovali na práci osadního výboru. 
 
Bylo dohodnuto, že k situaci ohledně rekonstrukce silnice Zděbradská  se připojí všichni 
občané, a to tím, že sepíší petici, která bude zaslána na SSÚS. 
Z vyjádření občanů je zřejmé, že objízdnou /neoficiální trasu/ lze doložit i ve spolupráci 
s místní policií, které občané nahlašovali své požadavky na kontrolu průjezdu naší obcí. 
 
Byla vznesena otázka, jak je možné, že požadavek na osazení bezpečnostních zrcadel na 
místní komunikace stále není vyřízen. Předseda zúčastněné informoval o urgenci na 
příslušném odboru MěÚ Říčany. 
 
Z důvodu uzavření komunikace na Předboř vznikají v této lokalitě další černé skládky a 
situace začíná být neúnosná. Je potřeba řešit ve spolupráci s MěÚ Říčany. 
Další černé skládny jsou stále nezlikvidovány v prostoru za nové vybudovanou závorou 
a to i přesto, že bylo od MěÚ Říčany přislíbena spolupráce s vyklizením. 
 



Vznikl požadavek na vyčištění kanálů na místních komunikacích. Kanály jsou znečištěné 
a voda z nich vytéká na silnice. 
 
Pozitivně byla přijata oslava "Čarodějnic" a přislíbena hojná účast.  
 
 
Na závěr občané vznesli žádost o setkání se  zástupci MěÚ Říčan.  
 
 
4. Závěr 
 
V 19.45 předseda ukončil veřejnou schůzi. 
 
 
 
 
 
 
 


